
Van: Ridder, N. de  
Verzonden: donderdag 18 november 2021 17:46 
Aan: Bakker, J.  
CC: Esmeijer, M.E.  
Onderwerp: Voorstel bijzondere procedure noodplan arbeidsvoorwaarden zorg 

 

 

Geachte griffier, 

  

Graag zou ik via een bijzondere procedure de organisatie van een gesprek met zorgverleners 

willen vormgeven. We praten in deze tijden veel over de zorg, het is goed om in deze tijden 

ook zorgverleners zelf aan het woord te hebben. Hieronder vindt u de toelichting. Wilt u – 

gezien het spoedeisende karakter in verband met de planning van het gesprek – dit verzoek 

via e-mailprocedure aan de andere Leden van de commissie voorleggen? 

   

Gesprek over een noodplan arbeidsvoorwaarden in de zorg  
Corona heeft ons wederom laten zien hoe belangrijk zorgverleners zijn. Maar corona heeft 

ook geleid tot een uitputtingsslag in de zorg. Inmiddels is een deel van de zorgverleners 

opgebrand. Het ziekteverzuim neemt hierdoor toe en zorgverleners houden zich met moeite 

staande. Als er niet snel iets verandert aan de huidige omstandigheden, dan zullen er nog meer 

zorgverleners de komende tijd vertrekken uit de zorg. Dit kunnen we ons niet permitteren, we 

hebben ze allemaal keihard nodig. 

  

Maar al voor corona waren er grote tekorten in de zorg en in de toekomst wordt dit alleen 

maar nijpender. Op dit moment vertrekt 40% van de nieuwe zorgverleners binnen twee jaar 

weer uit de zorg. Recent hebben we noodkreten gehoord uit de ziekenhuizen, de ggz, de 

jeugdzorg, de thuiszorg en van de huisartsen. Bijna elke week ligt er een nieuwe brandbrief of 

manifest over hoge werkdruk, gebrek aan waardering of een gekmakende bureaucratie in de 

zorg. Het zou daarom goed zijn om te komen tot een noodplan arbeidsvoorwaarden voor de 

zorg om zoveel mogelijk zorgverleners te kunnen behouden (en werven).  

  

Het lid Marijnissen stelt voor een gesprek te voeren met zorgverleners over wat zij vinden dat 

er nu nodig is om hun werk zo goed mogelijk te kunnen blijven doen.  

 

Gaarne dit gesprek zo snel mogelijk in te plannen in de Tweede Kamer. 

   

Met vriendelijke groet, 

  

Lilian Marijnissen 

Fractievoorzitter SP 

 

 


